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NR.1522 /28 ianuarie 2021 
 

PROCES-VERBAL, 
Încheiat astăzi, 28 ianuarie 2021, 

 
 In conformitate cu prevederile art.138, alin.(13) din OUG nr.57/2019 
privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, cu prilejul 
şedinţei ordinare a Consiliului Local al orasului Băbeni, convocată din iniţiativa 
primarului prin dispoziţia nr. 8/22 ianuarie 2021. 
 Ședința se desfășoară în sala de ședințe a Consiliului Local al orașului 
Băbeni din strada Dragoș Vrânceanu, nr.171, oraș Băbeni, județul Vâlcea, având 
în vedere contextul epidemiologic actual cu privire la măsurile de distanțare 
socială și a respectării condițiilor igienico-sanitare, fiind disponibile dezinfectant 
și măști de protecție, precum și păstrarea distanței recomandate de 1,5 m față 
de ceilalți participanți, locurile fiind prestabilite corespunzător. 
 Ședința a început la ora 16,00. 

La şedinţa participa domnul primar Bogdan Ștefan, doamna secretar 
general Dinică Mihaela-Bianca, doamna Bulagea Cătălina, șef birou în cadrul 
aparatului de specialitate al primarului orașului Băbeni, 2 cetățeni ai localității și 
un număr de 6 angajați ai primăriei: Păunoiu Constantin Cristian administrator 
public, Dospina Mihăiță Daniel, Popa Liliana, Popescu Olguța, Almariei Ionuț, 
membri ai echipei de implementare a proiectului SISTEM. 
 Doamna secretar general face prezenta domnilor consilieri, constatând că 
sunt prezenti 15 membri ai consiliului local din 15 în funcție și anunță că se 
întrunește cvorumul necesar pentru ca ședința să se desfășoare în condiții legale.  
 De asemenea, toate proiectele de hotărâre înscrise pe ordinea de zi 
întrunesc condițiile art.136 alin.(8) din OUG nr.57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 
 Prin Hotărârea Consiliului Local nr.9/22 decembrie 2020 domnul consilier 
local Bărbosu Dumitru a fost ales preşedinte de şedinţă pentru luna ianuarie 
2021. 
 Domnul președinte dă citire proiectului ordinii de zi care contine 
urmatoarele puncte:      
 1. Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare din data de 22 
decembrie 2020 și al ședinței extraordinare din data de 28 decembrie 2020; 
 2. Proiect de hotărâre privitor la alegerea preşedintelui de şedinţă pentru 
luna februarie 2021; 

Iniţiator:  PRIMAR – dr. Ștefan BOGDAN; 

          

                   

CONSILIUL LOCAL AL ORAŞULUI BĂBENI 

 

ORAȘUL BĂBENI, STR. DRAGOŞ VRÂNCEANU, NR.171, 245100 

JUDEŢUL VÂLCEA 
TELEFON/FAX:0250/765160; 

e-mail:babeni@vl.e-adm.ro; web site: www.orasbabeni.ro 

mailto:primaria_babeni@yahoo.com
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 3. Proiect de hotărâre privitor la desemnarea reprezentantului Consiliului 
Local al oraşului Băbeni  în  Comisia de Evaluare și Asigurare a Calității din cadrul 
Școlii Gimnaziale sat Valea Mare, oraș Băbeni; 

Iniţiator:  PRIMAR – dr. Ștefan BOGDAN; 
Avizează: comisiile de specialitate; 

4. Proiect de hotărâre privitor la aprobarea organizării reţelei unităţilor de 
învăţământ preuniversitar de stat care funcţionează pe raza oraşului Băbeni 
pentru anul şcolar 2021-2022; 

Iniţiator:  PRIMAR – dr. Ștefan BOGDAN; 
Avizează: comisiile de specialitate; 

5. Proiect de hotărâre privitor la aprobarea planului de acțiuni sau lucrări 
de interes local  care se vor efectua de către beneficiarii de ajutor social în anul 
2021; 

Iniţiator:  PRIMAR – dr. Ștefan BOGDAN; 
Avizează: comisiile de specialitate; 

6. Proiect de hotărâre privitor la modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
orașului Băbeni nr.11/22 decembrie 2020 privind desemnarea reprezentantilor 
Consiliului Local al oraşului Băbeni  în  Consiliul de Administraţie al Liceului 
"George Țărnea” Băbeni pentru anul școlar 2020-2021; 

Iniţiator:  PRIMAR – dr. Ștefan BOGDAN; 
Avizează: comisiile de specialitate; 

7. Proiect de hotărâre privitor la  aprobarea utilizării sumei de 67.052,85 lei 
în anul 2021, reprezentând prefinanțare rămasă neutilizată la finele anului 2020 
și reflectată în  excedentul anului 2020, pentru finanțarea proiectului „SISTEM 
Băbeni - Servicii Integrate de Sănătate, Trai, Educație și Muncă în Băbeni”, 
finantat din  FONDUL SOCIAL EUROPEAN,  Programul Operational Capital Uman 
2014-2020 Axa prioritară: 4 – Incluziunea socială și combaterea sărăciei; 

Iniţiator:  PRIMAR – dr. Ștefan BOGDAN; 
Avizează: comisiile de specialitate; 

8. Proiect de hotărâre privitor la  actualizarea Regulamentului de organizare 
și funcționare a Consiliului Local al orașului Băbeni; 

Iniţiator:  PRIMAR – dr. Ștefan BOGDAN; 
Avizează: comisiile de specialitate. 

9. Proiect de hotărâre privitor la  stabilirea cuantumului  indemnizaţiei de 
şedinţă pentru participarea membrilor Consiliului Local al oraşului Băbeni la 
ședințele consiliului local  și ale comisiilor de specialitate ale acestuia; 

Iniţiator:  PRIMAR – dr. Ștefan BOGDAN; 
Avizează: comisiile de specialitate. 

10. Proiect de hotărâre privitor la  desemnarea reprezentantului Consiliului 
Local al oraşului Băbeni  în  Comisia de Evaluare și Asigurare a Calității din cadrul 
Liceului ”George Țărnea”, oraș Băbeni, județul Vâlcea; 

Iniţiator:  PRIMAR – dr. Ștefan BOGDAN; 
Avizează: comisiile de specialitate. 
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11. Proiect de hotărâre privitor la aprobarea Regulamentului de acordare, 
atribuire şi eliberare a autorizaţiilor de transport în regim de taxi şi a autorizaţiilor 
de taxi; 

Iniţiator:  PRIMAR – dr. Ștefan BOGDAN; 
Avizează: comisiile de specialitate; 

 12. Proiect de hotărâre privitor la aprobarea achiziționării bunurilor și 
serviciilor necesare dotării și funcționării centrului de vaccinare împotriva COVID-
19; 

Iniţiator:  PRIMAR – dr. Ștefan BOGDAN; 
Avizează: comisiile de specialitate; 

 13.Proiect de hotărâre privitor la aprobarea participării orașului Băbeni la 
Apelul deschis de propuneri de proiecte nr. 1 „Îmbunătățirea accesului la serviciile 
de asistență medicală pentru grupurile vulnerabile, inclusiv Romii” finanțat prin 
Mecanismul Financiar al Spatiului Economic European 2014 – 2021 cu proiectul ” 
Imbunatatirea accesului populatiei din Orasul Babeni la servicii medicale de tip 
preventiv” 

Iniţiator:  PRIMAR – dr. Ștefan BOGDAN; 
Avizează: comisiile de specialitate; 

14. Petiții, întrebări, interpelări. 
 Domnul primar supune aprobarii proiectul ordinii de zi, care se voteaza cu 
15 voturi pentru. 
 Domnul primar propune suplimentarea ordinii de zi cu proiectul de hotărâre 
privind modificarea Anexei nr.2 la Hotărârea Consiliului Local al orașului Băbeni 
nr.108/19 decembrie 2019 privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii 
publici și personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al primarului 
orașului Băbeni și din serviciile de subordonare locală – familia ocupațională 
”Administrație”, începând cu data de 01 decembrie 2019, propunere aprobată cu 
15 voturi pentru. 
 La punctul 1 pe ordinea de zi, Aprobarea procesului verbal al ședinței 
ordinare din data de 22 decembrie 2020 și al ședinței extraordinare din 
data de 28 decembrie 2020, domnul președinte invită la discuții. 
 Nu au loc discuții și domnul președinte  supune aprobării procesele – 
verbale, după cum urmează: 

22 decembrie 2020 – 15 voturi pentru 
28 decembrie 2020 – 12 voturi pentru (cei prezenți la ședință) și 3 

abțineri (Croitoru Ion, Munteanu Nicolae Daniel, Dănuleț Moise). 
 La punctul 2 pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind alegerea 

preşedintelui de şedinţă pentru luna februarie 2021, domnul președinte 
invită la propuneri. 

  Doamna Bălașa Maria îl propune pe domnul Bivolaru Adrian. 
 Nu se mai fac alte propuneri şi domnul președinte  supune aprobării 
proiectul de hotărâre care se votează cu 15 voturi pentru.-HCL nr.1/2021. 
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La punctul 3 pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privitor la 
desemnarea reprezentantului Consiliului Local al oraşului Băbeni  în  
Comisia de Evaluare și Asigurare a Calității din cadrul Școlii Gimnaziale 
sat Valea Mare, oraș Băbeni, unde, având în vedere avizele comisiilor de 
specialitate, domnul președinte  invită la formularea de propuneri. 

Astfel, domnul Bivolaru Adrian îl propune pe domnul Vlăsceanu Nicolae, iar 
domnul Antonescu Ion îl propune pe domnul Borcan Gheorghe. 

Nu se mai fac alte propuneri, iar doamna secretar general anunță că fiind 
vorba de persoane, votul este secret și supune aprobării procedura de vot: fie 
prin utilizarea cuvintelor DA sau NU, fie prin tăierea cu o linie. 

Cu 15 voturi pentru se aprobă procedura de vot prin tăierea cu o linie. 
Doamna secretar procedează la întocmirea buletinelor de vot pe care le 

înmânează spre semnare președintelui de ședință după care îi cheamă în ordine 
alfabetică pe domnii consilieri, cărora le înmânează câte un buletin de vot. 

După finalizarea procedurii de vot, doamna secretar general procedează la 
numărarea voturilor și stabilirea rezultatului votului, anunțând că domnul 
Vlăsceanu Nicolae a obținut 8 voturi pentru, iar domnul Borcan Gheorghe a 
obținut 7 voturi pentru.  

Doamna secretar general anunță faptul că domnul Vlăsceanu Nicolae a fost 
desemnat reprezentantul Consiliului Local al oraşului Băbeni  în  Comisia de 
Evaluare și Asigurare a Calității din cadrul Școlii Gimnaziale sat Valea Mare, oraș 
Băbeni. - HCL nr.2/2021 

La punctul 4 pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privitor la aprobarea 
organizării reţelei unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat care 
funcţionează pe raza oraşului Băbeni pentru anul şcolar 2021-2022, 
unde, având în vedere avizele comisiilor de specialitate, domnul președinte  invită 
la discuții. 

Domnul Vlăsceanu Nicolae: suntem de acord, cu amendamentul că, în 
situația în care, în anul școlar 2021-2022, cheltuielile de personal nu se vor 
încadra în cheltuiala de personal calculată conform costului standard corelat cu 
numărul de elevi școlarizați, Consiliul Local nu se angajează în asigurarea 
diferențelor de fonduri din bugetul local al orașului Băbeni 

Nu mai au loc alte discuții și domnul președinte supune aprobării proiectul 
de hotărâre în forma inițiată de primar, care se votează cu 15 voturi împotrivă, 
apoi supune aprobării proiectul însoțit de amendamentul formulat de domnul 
Vlăsceanu Nicolae, care se votează cu 15 voturi pentru. - HCL nr.3/2021 

La punctul 5 pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privitor la aprobarea 
planului de acțiuni sau lucrări de interes local  care se vor efectua de 
către beneficiarii de ajutor social în anul 2021, unde, având în vedere 
avizele  comisiilor de specialitate, domnul președinte invită la discuții. 

Nu au loc discuții și domnul președinte supune aprobării proiectul de 
hotărâre care se votează cu 15 voturi pentru. – HCL nr.4/2021. 
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La punctul 6 pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind modificarea 
Hotărârii Consiliului Local al orașului Băbeni nr.11/22 decembrie 2020 
privind desemnarea reprezentantilor Consiliului Local al oraşului 
Băbeni  în  Consiliul de Administraţie al Liceului "George Țărnea” Băbeni 
pentru anul școlar 2020-2021, unde, având în vedere avizele  comisiilor de 
specialitate, domnul președinte  invită la formularea de propuneri. 

Astfel, domnul Didiu Ion îl propune pe domnul Vlăsceanu Nicolae, iar 
domnul Lazăr Ion îl propune pe domnul Șchiopu Constantin Adrian. 

Nu se mai fac alte propuneri, iar doamna secretar general anunță că fiind 
vorba de persoane, votul este secret și supune aprobării procedura de vot: fie 
prin utilizarea cuvintelor DA sau NU, fie prin tăierea cu o linie. 

Cu 15 voturi pentru se aprobă procedura de vot prin tăierea cu o linie. 
Doamna secretar procedează la întocmirea buletinelor de vot pe care le 

înmânează spre semnare președintelui de ședință după care îi cheamă în ordine 
alfabetică pe domnii consilieri, cărora le înmânează câte un buletin de vot. 

După finalizarea procedurii de vot, doamna secretar general procedează la 
numărarea voturilor și stabilirea rezultatului votului, anunțând că domnul 
Vlăsceanu Nicolae a obținut 2 voturi pentru, domnul Șchiopu Constantin Adrian a 
obținut 10 voturi pentru, iar 3 voturi au fost nule, nefiind exprimată nicio opțiune 
în acestea. 

Doamna secretar general anunță faptul că domnul Șchiopu Constantin 
Adrian a fost desemnat să o înlocuiască pe doamna Bălașa Maria în  Consiliul de 
Administraţie al Liceului "George Țărnea” Băbeni pentru anul școlar 2020-2021. 
- HCL nr.5/2021 

La punctul 7 pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privitor la aprobarea 
utilizării sumei de 67.052,85 lei în anul 2021, reprezentând 
prefinanțare rămasă neutilizată la finele anului 2020 și reflectată în  
excedentul anului 2020, pentru finanțarea proiectului „SISTEM Băbeni 
- Servicii Integrate de Sănătate, Trai, Educație și Muncă în Băbeni”, 
finantat din  FONDUL SOCIAL EUROPEAN,  Programul Operational 
Capital Uman 2014-2020 Axa prioritară: 4 – Incluziunea socială și 
combaterea sărăciei, unde, având în vedere avizele  comisiilor de specialitate, 
domnul președinte invită la  discuții. 

Domnul Vlăsceanu Nicolae: aș vrea să-mi spună domnul Dospina 
componența echipei pe care ați avut-o în subordine, cât de bine a fost promovat 
acest proiect la Valea Mare, cine a beneficiat de acest proiect. 

Domnul primar, Bogdan Ștefan: știu discuțiile, așa că dați-mi voie să vă 
răspund eu. Când s-a făcut acest proiect, au avut o retincență totală. Au fost 
echipe care au rugat oamenii să intre în proiect și nu voiau. Grupul țintă a fost 
de 600 de persoane. Am găsit, nu mai voiau. Când au început să vină banii, au 
început să vrea toți. Trebuiau să vina la cursuri, să facă 70-80 de ore. 

În proiect lucrează salariații primăriei, pentru că dacă veneau din afară, 
plăteam de trei ori mai mult. 
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Domnul Dospina prezintă echipa de proiect. 
Domnul primar, Bogdan Ștefan: să știți că oamenii din Primărie și-au făcut 

treaba. Sunt trei parteneri în acest proiect: primăria, școala și un ONG. 
Domnul Vlăsceanu Nicolae: care sunt criteriile când s-a extins către Băbeni? 

Care sunt persoanele nominalizate din Băbeni și sumele de bani pe care le-au 
luat? 

Domnul primar, Bogdan Ștefan: asta nu știu. 
Doamna Popa Liliana: dvs faceți o confuzie, haideți să vă spun eu. Acest 

proiect a început in 2016. În 2018 a venit aprobarea pentru proiect, am mers in 
comunitate să facem grupul tinta, ne-am dus și de 10 ori la ei la poartă. S-a 
început cu copiii de la Valea Mare, apoi cu ”Șansa a doua”, apoi pe antreprenoriat 
trebuiau înscrise 100 de persoane, dar in final au fost doar 9 proiecte de pe Valea 
Mare. Acest proiect nu a mai putut merge înainte și, după luni bune de muncă, l-
am extins în Băbeni. Dacă nemulțumirile sunt pentru că nu au primit pe Valea 
Mare produse, să știți că din Valea Mare au primit 86 de familii, iar din Băbeni 27. 

Domnul Vlăsceanu Nicolae: dar sumele sunt foarte mari. 
Domnul Dospina: la 100 de gospodării, este vorba de maxim 2500 de lei, 

în funcție de ce a rezultat din ancheta socială. 
Domnul Vlăsceanu Nicolae: care este suma totală a acestui proiect? 
Domnul Dospina: e vorba de 4 milioane de euro. 
Domnul Vlăsceanu Nicolae: și luăm 100 de frigidere cu 4 milioane de euro? 
Domnul primar: este vorba de 130 de miliarde de lei. 
Domnul Dospina: în proiect sunt practic 4 proiecte: îmbunătățirea condițiilor 

de locuit,  activitățile școlilor, cabinetul medical, cursuri de formare și start-up-
urile.  

Domnul Vlăsceanu Nicolae: vrem să vedem lista oamenilor săraci care au 
beneficiat de acest proiect în orașul Băbeni centru. Și de ce nu ați promovat acest 
proiect în Valea Mare? 

Domnul Dospina: am fost din casă în casă. 
Între membrii consiliului local și membrii echipei de implementare a 

proiectului SISTEM au loc discuții pe marginea proiectului, dar fără inscrieri a 
cuvânt. 

Domnul Tincoi Remi: hai să facem o comisie de ancheta pentru a vedea cum 
s-a desfășurat. Cer o listă cu toate persoanele care au beneficiat de acest proiect. 

Doamna Bulagea Cătălina: această sumă a rămas necheltuită de partenerul 
2-Școala Valea Mare și trebuie dată cu aceeași destinație anul acesta. 

Domnul Bărbosu Dumitru: ce fac cu banii ăștia? 
Domnul Antonescu Ion: sunt bursele și salariile la profesori că nu s-au dat 

de un an de zile. 
Domnul Croitoru Ion: sunt bani din fonduri europene și nu cred că e treaba 

noastră să ne băgăm. 
Domnul Vlăsceanu Nicolae: doamna secretar, ne puteți spune ceva despre 

proiect? 
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Doamna secretar general: până acum ați discutat în afara materialului 
pentru a vă expune nemulțumirile. Acum, așa cu precizează si materialul 
”Prefinantarea acordata beneficiarilor prevazuti la art. 7 alin. (1) si (2), ramasa 
neutilizata la finele exercitiului bugetar, se reflecta in excedentul bugetului 
local/al institutiei publice locale, dupa caz, si va fi utilizata in anul urmator cu 
aceeasi destinatie”, este vorba de o normă imperativă a legii, suntem obligați să 
dăm aceeași destinație sumei necheltuite, fiind vorba doar de o formalitate 
tehnică de a avea posibilitatea prevederii în bugetul anului 2021. În cazul 
neaprobării cu aceeași destinație, proiectul nu va beneficia de finanțare, nu ne 
vom putea îndeplini obligațiile stabilite prin proiect, se vor stabili corecții în sarcina 
persoanelor vinovate. 

Domnul Vlăsceanu Nicolae: corect. Noi vom fi de acord, doar dacă aprobăm 
un amendament să se constituie o comisie de analiză pe proiect. 

Doamna secretar general: domnule Vlăsceanu, un asemenea amendament 
nu poate fi adus acestui proiect de hotărâre, neavând nicio legătură cu el. Dacă 
doriți, eu vă acord tot sprijinul meu pentru întocmirea unui material în acest sens 
și prezentarea acestuia în altă ședință.  

Nu mai au loc discuții și domnul președinte supune aprobării proiectul de 
hotărâre care se votează cu 15 voturi pentru. – HCL nr.6/2021. 

La punctul 8 pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privitor la  
actualizarea Regulamentului de organizare și funcționare a Consiliului 
Local al orașului Băbeni, unde, având în vedere avizele  comisiilor de 
specialitate, domnul președinte invită la  discuții. 

Comisia de buget – finanțe propune un amendament la proiectul de 
hotărâre în sensul completării art.25 alin.(6) cu lit.d) astfel: orice alt proiect de 
hotărâre pentru care s-a împlinit termenul de 30 de zile de la data înregistrării 
solicitării. 

Nu mai au loc discuții și domnul președinte supune aprobării proiectul de 
hotărâre în forma inițiată de primar care se votează cu 15 voturi împotrivă, după 
care supune aprobării proiectul de hotărâre însoțit de amendamentul formulat de 
comisia buget-finanțe, care se votează cu 1 vot pentru și 14 abțineri.  

La punctul 9 pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privitor la  stabilirea 
cuantumului  indemnizaţiei de şedinţă pentru participarea membrilor 
Consiliului Local al oraşului Băbeni la ședințele consiliului local  și ale 
comisiilor de specialitate ale acestuia, unde, având în vedere avizele  
comisiilor de specialitate, domnul președinte invită la discuții. 

Nu au loc discuții și domnul președinte supune aprobării proiectul de 
hotărâre care se votează cu 15 voturi pentru. – HCL nr.7/2021. 

La punctul 10 pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privitor la  
desemnarea reprezentantului Consiliului Local al oraşului Băbeni  în  
Comisia de Evaluare și Asigurare a Calității din cadrul Liceului ”George 
Țărnea”, oraș Băbeni, județul Vâlcea, unde, având în vedere avizele  
comisiilor de specialitate, domnul președinte invită la  formularea de propuneri. 
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Domnul Antonescu Ion îl propune pe domnul Lazăr Ion, iar domnul Tincoi 
Remi îl propune pe domnul Liță Ion. 

Nu se mai formulează alte propuneri și doamna secretar propune consiliului 
local să stabilească procedura de vot: fie prin tăierea cu o linie a numelui 
consilierului local care nu este dorit, fie prin folosirea cuvintelor DA sau NU. 

Cu 15 voturi pentru, domnii consilieri stabilesc procedura de vot prin tăierea 
cu o linie a numelui consilierului local care nu este dorit. 

Doamna secretar procedează la întocmirea buletinelor de vot pe care le 
înmânează spre semnare președintelui de ședință după care îi cheamă în ordine 
alfabetică pe domnii consilieri, cărora le înmânează câte un buletin de vot. 

După finalizarea procedurii de vot, doamna secretar general procedează la 
numărarea voturilor și stabilirea rezultatului votului, anunțând că domnul Liță Ion 
a obținut 9 voturi pentru, iar domnul Lazăr Ion a obținut 6 voturi pentru. 

Doamna secretar anunță faptul că domnul Liță Ion a fost desemnat 
reprezentantul Consiliului Local al oraşului Băbeni  în  Comisia de Evaluare și 
Asigurare a Calității din cadrul Liceului ”George Țărnea”, oraș Băbeni, județul 
Vâlcea  - HCL nr.8/2021 

La punctul 11 pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privitor la 
aprobarea Regulamentului de acordare, atribuire şi eliberare a 
autorizaţiilor de transport în regim de taxi şi a autorizaţiilor de taxi, 
unde, având în vedere avizele  comisiilor de specialitate, domnul președinte invită 
la  discuții. 

Nu au loc discuții și domnul președinte supune aprobării proiectul de 
hotărâre care se votează cu 15 voturi pentru. – HCL nr.9/2021. 

La punctul 12 pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privitor la 
aprobarea achiziționării bunurilor și serviciilor necesare dotării și 
funcționării centrului de vaccinare împotriva COVID-19, unde, având în 
vedere avizele  comisiilor de specialitate, domnul președinte invită la  discuții. 

Nu au loc discuții și domnul președinte supune aprobării proiectul de 
hotărâre care se votează cu 15 voturi pentru. – HCL nr.10/2021. 

La punctul 13 pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privitor la 
aprobarea participării orașului Băbeni la Apelul deschis de propuneri de 
proiecte nr. 1 „Îmbunătățirea accesului la serviciile de asistență 
medicală pentru grupurile vulnerabile, inclusiv Romii” finanțat prin 
Mecanismul Financiar al Spatiului Economic European 2014 – 2021 cu 
proiectul ”Imbunatatirea accesului populatiei din Orasul Babeni la 
servicii medicale de tip preventiv”, unde, având în vedere avizele  comisiilor 
de specialitate, domnul președinte invită la  discuții. 

Domnul primar oferă explicații: este vorba de un proiect de 750.000 de 
euro, nerambursabili, doar consultanța este neeligibilă. Sunt 15 mii de euro pe 
care îi plătim doar dacă câștigăm proiectul. Proiectul este numai pe parte 
medicală. 
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 Domnul Dospina: este vorba de 750 de mii de euro din care 350 mii sunt 
pentru dotare cabinet medical și restul pentru resursa umană. 

Au loc discuții libere, fără înscrieri la cuvânt. 
Nu mai au loc discuții și domnul președinte supune aprobării proiectul de 

hotărâre care se votează cu 8 voturi pentru și 7 voturi împotrivă (Dănuleț Moise, 
Munteanu Nicolae Daniel, Liță Ion, Vlăsceanu Nicolae, Tincoi Remi, Didiu Ion și 
Bivolaru Adrian). – HCL nr.11/2021. 

La punctul 14 pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privitor la 
modificarea Anexei nr.2 la Hotărârea Consiliului Local al orașului 
Băbeni nr.108/19 decembrie 2019 privind stabilirea salariilor de bază 
pentru funcționarii publici și personalul contractual din cadrul 
aparatului de specialitate al primarului orașului Băbeni și din serviciile 
de subordonare locală – familia ocupațională ”Administrație”, începând 
cu data de 01 decembrie 2019, unde, având în vedere avizele  comisiilor de 
specialitate, domnul președinte invită la  discuții. 

Nu au loc discuții și domnul președinte supune aprobării proiectul de 
hotărâre care se votează cu 15 voturi pentru. – HCL nr.12/2021. 

La punctul 15 pe ordinea de zi, Petiții, întrebări și interpelări, unde 
domnul președinte invită la înscrieri la cuvânt. 

Doamna Bălașa Maria:o problemă destul de gravă: se circulă pe sens unic 
pe Mărculești. Vă rog, întrebati-i pe cei de la Apavil ce au de gând. Au săpat 
pământul, nu se circulă decât pe o singură bandă. Au schimbat conducta și au 
lăsat pământul așa. 

Domnul Borcan Gheorghe: problema canalizării pe tronsonul meu. 
Domnul primar, Bogdan Ștefan: sunt probleme peste tot. 
Domnul Munteanu Nicolae Daniel: ședința de buget. 
Domnul primar, Bogdan Ștefan: ne punem cu toții la masă și discutăm. 
Domnul Munteanu Nicolae Daniel: în condițiile în care avem și noi proiecte, 

le putem depune? Dacă avem și eventuale surse de finanțare. 
Domnul primar: chiar vă rog. 
Aș vrea să vă spun atenției o problemă cu Școala de la Pădurețu să o dăm 

cuiva. 
Doamna secretar general: schimbarea destinației bazei materiale se face 

doar cu avizul conform al ministerului. 
Iar în legătura cu ședința de buget, cei care aveți inițiativă la lucrările de 

investiții, să aduceți și devize, pentru a putea fi prinse în lista de investiții. 
Domnul primar: lucrăm la cele 46 de străzi și o bază sportivă foarte 

frumoasă în Băbeni prin CNI. 
Voi ce ziceți, ați fi de acord să dărâmăm clădirea din parc? 
Domnul Vlăsceanu: 100%. 
Domnul Munteanu: veniți cu o documentație ce ați vrea să faceți și 

discutăm. 
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Domnul Tincoi Remi: eu am următoarea problemă: școala din Români 
practic intră în conservare. E o construcție nouă. Mai trece cineva pe acolo? Poliția 
locală? Poate îi găsim altă destinație. 

Domnul primar: ne gândim. 
Domnul Antonescu Ion: am pus lacăte la porți și am informat Poliția despre 

aceasta. Femeia de serviciu poate trece să vadă. 
Domnul Tincoi Remi: s-a umplut orașul de câini. 
Domnul primar Bogdan Ștefan: domnule Tincoi, sunteți consilier local, veniți 

cu soluții, eu nu ma știu ce să fac. Am luat amendă pentru un câine în plus. 
Domnul Tincoi Remi: haideți să vă spun: mergem din poartă în poartă. Dacă 

îi tin în curte e ok. 
Domnul primar Bogdan Ștefan: sunt care aduc și din alte localități. 
Domnul Tincoi Remi: ați văzut ce mizerie au făcut la blocuri? Toate spațiile 

verzi sunt pline de mizerie. 
Domnul Moise Dănuleț: domnule, cu Pavilionul. Se pot face pe fonduri 

proiecte pe cultură. E păcat să nu facem. 
Domnul Bărbosu Dumitru: la școala la Valea Mare să facem o gheretă 

pentru portar, că îl plătim degeaba. Poarta e deschisă tot timpul, se intră și cu 
mașina, intră toată lumea, faci ce vrei. 

Domnul primar Bogdan Ștefan: îl dăm afară dacă nu-și face treaba. 
Epuizându-se punctele de pe ordinea de zi, domnul președinte declară 

închise lucrările ședinței la ora 18.00. 
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